

Paris, 25 February 2009

AMF issues a warning about HSC or HCS Worldwide

The Autorité des marchés financiers (AMF) warns the public about the activities of HSC or HCS Worldwide, a company apparently headquartered in Italy.

The company contacts investors in France, in particular, by telephone to offer them shares in US companies traded on the over-the-counter market. The funds needed to purchase the shares supposedly transit through an institution based in Asia.

The AMF points out that HSC or HCS Worldwide has not been authorised to conduct direct marketing activities or operate as an investment services provider in France. Furthermore, a warning about the company has been issued by the AMF's counterparts in Sweden (Finansinspektionen) and Denmark (Finanstilsynet).

The AMF therefore urges investors who may be contacted by the company to proceed with utmost caution.

Paris, le 25 février 2009

L'Autorité des marchés financiers met en garde le public contre les activités de la société HSC ou HCS WORLDWIDE

L'AMF attire l'attention du public sur les activités de la société HSC ou HCS WORLDWIDE, dont le siège se situerait en Italie.

Cette société démarché par téléphone des investisseurs résidant, notamment, en France pour leur proposer d'acheter des actions de sociétés américaines cotées sur le marché OTC, les fonds nécessaires aux achats devant transiter par un établissement situé en Asie.

L'AMF signale que la société HSC ou HCS WORLDWIDE n'a été autorisée ni à faire du démarchage ni à exercer l'activité de prestataires de services d'investissement en France. Elle a, par ailleurs, déjà fait l'objet d'une mise en garde, par notre homologue suédois, FINANSINSPEKTIONEN ainsi que par notre homologue danois, FINANSTILSYNET.

L'AMF recommande, en conséquence, la plus grande prudence aux investisseurs qui seraient sollicités.